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PROTOKÓŁ nr XLVI/2010  
sesji Rady Miejskiej w Suwałkach odbytej  

w dniu 31 marca 2010 roku w godzinach 10
00

 – 13
30 

 w sali konferencyjnej nr 26 Urzędu Miejskiego w Suwałkach  
przy ul. Mickiewicza 1. 

 
Obradom przewodniczyli:  
Włodzimierz Marczewski  – Przewodniczący Rady Miejskiej. 
Mieczysław Jurewicz   – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  
 
Na 23 radnych ustawowego składu Rady Miejskiej w obradach uczestniczyło  
23 radnych, w związku z powyŜszym istniało wymagane quorum  
do podejmowania prawomocnych uchwał.  
Na sali obrad obecnych było ok. 110 osób.  
 
Radni obecni:  

1. Lechosław  Bołtrukanis,  
2. Waldemar  Brzeziński,  
3. Roman   Dębski,  
4. BoŜenna  Dunat,   
5. Mieczysława  Gajewska,  
6. Grzegorz  Gorlo,  
7. Mieczysław  Jurewicz,  
8. Zdzisław  Koncewicz, 
9.Stanisław  Kulikowski,  

10. Andrzej  Matusiewicz,  
11. Włodzimierz  Marczewski,  
12. Marzena  Nalepa,  
13. Krzysztof  Ołowniuk,   
14. Ryszard  Ołów,  
15. Ryszard  Perkowski,  
16. Anna   Ruszewska,  
17. Ewa   Sidorek,  
18. Stanisław  Sieczkowski,  
19. Sławomir  Szeszko,  
20. Tadeusz  Szymańczyk,  
21. Andrzej  Turowski,  
22. Mieczysław  Urbanowicz,  
23. Tadeusz  Zamaro.  

 
lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
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W obradach uczestniczyli: 
Zastępcy Prezydenta Miasta Suwałk, Skarbnik i Sekretarz Miasta, naczelnicy 
niektórych wydziałów Urzędu Miejskiego, kierownicy inspekcji, policji i straŜy, 
sołtysi, prezesi i dyrektorzy niektórych jednostek organizacyjnych, 
przedstawiciele radia, telewizji i prasy.  

− listy obecności stanowią załączniki nr 2 – 5 do protokołu.  
 

Ad pkt. 1  
Otwarcie obrad. 
Mieczysław Jurewicz otwierając XLVI obrady Rady Miejskiej poinformował, 
iŜ Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Włodzimierz Marczewski wraz  
z Prezydentem Miasta Suwałk Panem Józefem Gajewskim są nieobecni 
poniewaŜ uczestniczą w waŜnym spotkaniu z Ministrem Kultury i Dziedzictwa 
Narodowego Panem Bogdanem Zdrojewskim. Dodał, iŜ Pan Włodzimierz 
Marczewski po spotkaniu z ministrem przejmie prowadzenie sesji. Powitał 
Czesława Renkiewicza oraz Marka Buczyńskiego – Zastępców Prezydenta 
Miasta Suwałk, Wiesława Stelmacha – Skarbnika Miasta i Adama 
Karczewskiego – Sekretarza Miasta, przybyłych gości oraz internautów.  
 

Ad pkt. 2  
Przyjęcie porządku obrad.  
Porządek obrad radni otrzymali wraz materiałami i zawiadomieniem o zwołaniu 
sesji.  
Mieczysław Jurewicz poinformował Radę, Ŝe na wniosek Zastępcy Prezydenta 
Marka Buczyńskiego temat ujęty w Planie pracy Rady Miejskiej na rok 2010  
w punkcie 6 (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 
promocji Miasta Suwałki na lata 2010 – 2015) przewidziany do realizacji  
w marcu będzie przedmiotem pracy Rady Miejskiej w kwietniu br.  

Radni nie wnieśli uwag, w związku z powyŜszym Wiceprzewodniczący 
Rady Miejskiej stwierdził, Ŝe został przyjęty następujący porządek XLVI obrad:  

1. Otwarcie obrad.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr XLV/10 obrad Rady Miejskiej w Suwałkach.  

4. Przyjęcie Informacji o pracy Prezydenta Miasta Suwałk i wykonaniu uchwał 
Rady Miejskiej w Suwałkach od dnia 24 lutego 2010 roku.  

5. Przyjęcie Sprawozdania Prezydenta Miasta Suwałk ze współpracy  
ze Stowarzyszeniem Innovation Circle Network (IC Network)  
oraz z miastami partnerskimi w 2009 roku 

6. Przyjęcie Informacji o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie miasta 
Suwałk za 2009 rok.  

7. Przyjęcie Informacji o stanie bezpieczeństwa weterynaryjnego  
na obszarze miasta i powiatu suwalskiego za 2009 rok.  
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu nr 3 
w Suwałkach oraz zmiany nazwy tego Przedszkola.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Gimnazjum nr 5 
z Oddziałami Integracyjnymi w Suwałkach wchodzącemu w skład Zespołu 
Szkół nr 3 w Suwałkach oraz zmiany nazwy tego Gimnazjum.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia IV Liceum 
Ogólnokształcącemu w Suwałkach wchodzącemu w skład Zespołu Szkół nr 
3 w Suwałkach oraz zmiany nazwy tego Liceum.   

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Przyjęcie Sprawozdania z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii  
w Suwałkach na 2009 rok.  

13. Przyjęcie Sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Suwałkach za rok 2009 oraz przedstawienie potrzeb  
w zakresie pomocy społecznej na rok 2010.  

14. Przyjęcie stanowiska Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie finansowania 
zakładów opieki zdrowotnej w Suwałkach.  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki 
realizowanych w roku 2010 ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych.  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie planowania  
w budŜecie Gminy Miasto Suwałki środków finansowych na pomoc zdrowotną 
dla nauczycieli, a takŜe przyjęcia Regulaminu określającego rodzaje świadczeń 
oraz warunki i sposób ich przyznawania w ramach pomocy zdrowotnej 
nauczycielom przedszkoli, szkół i placówek oświatowych oraz placówki 
opiekuńczo – wychowawczej i ośrodka adopcyjno – opiekuńczego 
prowadzonych przez Gminę Miasto Suwałki.  

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty przy sprzedaŜy 
lokali mieszkalnych z zasobów mienia gminnego Miasta Suwałk.  

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji 
Statutowej.  

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta  
na 2010 r. 

20. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

21. Wnioski i oświadczenia radnych.  

22. Zamknięcie obrad. 
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Ad pkt. 3  
Przyjęcie protokołu nr XLV/10 obrad Rady Miejskiej w Suwałkach.  
 

Mieczysław Jurewicz poinformował, iŜ zgodnie z przepisami § 46 Statutu 
Miasta Suwałk protokół XLV sesji został sporządzony i wyłoŜony do wglądu 
radnym w siedzibie Biura Rady Miejskiej. Radni mogli zgłaszać poprawki lub 
uzupełnienia do protokołu nie później niŜ w dniu poprzedzającym sesję Rady, 
na której następuje przyjęcie protokołu, czyli w dniu 30 marca 2010 r.  
W wymienionym terminie do treści protokołu radni nie zgłosili poprawek  
i uzupełnień, wobec czego protokół nr XLV/10 obrad Rady Miejskiej  
w Suwałkach zostały przyjęty.  
 

Ad pkt. 4  
Przyjęcie Informacji o pracy Prezydenta Miasta Suwałk i wykonaniu 
uchwał Rady Miejskiej od dnia 24 lutego 2010 r. 
– załącznik nr 6 do protokołu.    

Mieczysław Jurewicz poinformował, Ŝe Informację… radni otrzymali  
w materiałach sesyjnych.  
 

Radni nie zgłosili uwag, w związku z powyŜszym Informacja o pracy 
Prezydenta Miasta Suwałk i wykonaniu uchwał Rady Miejskiej od dnia  
24 lutego 2010 r. została przyjęta.  
 

Ad pkt. 5  
Przyjęcie Sprawozdania Prezydenta Miasta Suwałk ze współpracy  
ze Stowarzyszeniem Innovation Circle Network (IC Network) oraz z miastami 
partnerskimi w 2009 roku – załącznik nr 7 do protokołu.  
 

Mieczysław Jurewicz poinformował, iŜ Sprawozdanie… radni otrzymali  
w materiałach sesyjnych. Dodał, Ŝe z przedłoŜonym materiałem zapoznały się: 
Komisja Kultury, Sportu i Turystyki na posiedzeniu w dniu 22 marca 2010 roku; 
Komisja Strategii i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 23 marca 
2010 roku; Komisja Finansowo – BudŜetowa na posiedzeniu w dniu 25 marca 
2010 roku.  Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do przedłoŜonego materiału.  
 

Radni nie wnieśli uwag do przedłoŜonego materiału, w związku z tym 
Sprawozdanie Prezydenta Miasta Suwałk ze współpracy ze Stowarzyszeniem 
Innovation Circle Network (IC Network) oraz z miastami partnerskimi w 2009 
roku zostało przyjęte.  
 

Ad pkt. 6  
Przyjęcie Informacji o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie miasta 
Suwałk za 2009 rok– załącznik nr 8 do protokołu .  

Mieczysław Jurewicz poinformował, iŜ Informację… radni otrzymali  
w materiałach sesyjnych. Ponadto z przedłoŜonym materiałem zapoznała się 
Komisja Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa na posiedzeniu w dniu 22 marca 
2010 roku. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do przedłoŜonego materiału.  



  5

Andrzej Matusiewicz  
1. Zwrócił uwagę, iŜ w Informacji.. wskazano, Ŝe w kilku zakładach Ŝywienia 

zbiorowego zamkniętego zakwestionowano pewną ilość pobranych  
do analizy prób posiłków. W związku z powyŜszym poprosił o wyjaśnienie 
tej kwestii.  

2. W jego opinii niepokojące jest równieŜ stwierdzenie obciąŜenia uczniów 
tornistrami, poprosił o precyzyjną informację po przeprowadzonych 
badaniach.  

 
Ryszard Masłowski  

1. W odniesieniu do zapytania na temat zakwestionowanych prób posiłków 
pobranych do analizy wyjaśnił, iŜ nie są to informacje niepokojące. 
Argumentował, Ŝe przekroczenie norm wynikało między innymi z takich 
powodów jak: przekroczenie wskaźnika energetycznego posiłku, w dwóch 
przypadkach lekko zawyŜony poziom energii z tłuszczu, czy teŜ 
nieprawidłowa zawartość białka oraz wadliwy rozkład całodziennej racji 
pokarmowej. Nie są to wyniki niepokojące, nie mniej naleŜy takie 
informacje przy składaniu rocznego raportu z działalności placówki 
przedstawić w przedmiotowym materialne. W wypadku wyników  
o niespełnieniu obowiązujących norm odpowiednie słuŜby będą 
niezwłocznie ingerować.  

2.  W sprawie analiz obciąŜenia tornistrów uczniów wyjaśnił,  
iŜ przeprowadzono badania losowe w róŜnych szkołach. Na dzień 
dzisiejszy nie znany jest wynik tych badań na szczeblu centralnym. 

Nie było więcej głosów w dyskusji, w związku z powyŜszym Informacja  
o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie miasta Suwałk za 2009 rok 
została przyjęta.  
 

 
Ad pkt. 7  
Przyjęcie Informacji o stanie bezpieczeństwa weterynaryjnego na obszarze 
miasta i powiatu suwalskiego za 2009 r.– załącznik nr 9 do protokołu.  
 

Mieczysław Jurewicz poinformował, iŜ Informację...  radni otrzymali wraz  
z materiałami sesyjnymi. Ponadto przekazał do wiadomości, iŜ była ona równieŜ 
przedmiotem posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa w dniu 
22 marca 2010 roku. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do przedłoŜonego 
materiału.  
 

Radni nie zgłosili uwag, w związku z powyŜszym Informacja o stanie 
bezpieczeństwa weterynaryjnego na obszarze miasta i powiatu suwalskiego  
za 2009 r. została przyjęta.  
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Ad pkt. 8 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu  
nr 3 w Suwałkach oraz zmiany nazwy tego Przedszkola.   
 

Czesław Renkiewicz odczytał wniosek o podjęcie uchwały  
– załącznik nr 10 do protokołu.  
 

Mieczysława Gajewska przedstawiła opinię Komisji Oświaty i Wychowania  
– załącznik nr 11 do protokołu.  
 

Radni nie zgłosili innych uwag do przedłoŜonego projektu.   
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za przyjęciem uchwały głosowało   – 20 radnych,  
− przeciw         –   0,  
− wstrzymał się      –   1 radny.  
 

Większością głosów została podjęta 
UCHWAŁA nr XLVI/425/2010 
Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 marca 2010 r. 
w sprawie nadania imienia Przedszkolu nr 3 w Suwałkach oraz zmiany 
nazwy tego Przedszkola  
– załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad pkt 9  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia  Gimnazjum  
nr 5 z Oddziałami Integracyjnymi w Suwałkach wchodzącemu w skład 
Zespołu Szkół nr 3 w Suwałkach oraz zmiany nazwy tego Gimnazjum.   
 

Czesław Renkiewicz odczytał wniosek o podjęcie uchwały  
– załącznik nr 13 do protokołu.  
 

Mieczysława Gajewska przedstawiła opinię Komisji Oświaty i Wychowania  
– załącznik nr 14 do protokołu.  
 

Radni nie zgłosili innych uwag do przedłoŜonego projektu.   
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za przyjęciem uchwały głosowało   – 22 radnych,  
− przeciw         –   0,  
− wstrzymało się      –   0.  
 

Jednogłośnie została podjęta 
UCHWAŁA nr XLVI/426/2010 
Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 marca 2010 r. 
w sprawie nadania imienia  Gimnazjum nr 5 z Oddziałami Integracyjnymi 
w Suwałkach wchodzącemu w skład Zespołu Szkół nr 3 w Suwałkach  
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oraz zmiany nazwy tego Gimnazjum – załącznik nr 15 do protokołu. 
 

Ad pkt. 10  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania imienia IV Liceum 
Ogólnokształcącemu w Suwałkach wchodzącemu w skład Zespołu Szkół  
nr 3 w Suwałkach oraz zmiany nazwy tego Liceum. 
 

Czesław Renkiewicz odczytał wniosek o podjęcie uchwały z autopoprawką  
– załącznik nr 16 do protokołu.  
 

Mieczysława Gajewska przedstawiła opinię Komisji Oświaty i Wychowania  
– załącznik nr 17 do protokołu.  
 
 

Radni nie zgłosili innych uwag do przedłoŜonego projektu.  
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały wraz autopoprawką:  
− za przyjęciem uchwały głosowało   – 22 radnych,  
− przeciw         –   0,  
− wstrzymało się      –   0.  
 

Jednogłośnie została podjęta 
UCHWAŁA nr XLVI/427/2010 
Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 marca 2010 r. 
w sprawie nadania imienia IV Liceum Ogólnokształcącemu w Suwałkach 
wchodzącemu w skład Zespołu Szkół nr 3 w Suwałkach oraz zmiany nazwy 
tego Liceum  
– załącznik nr 18 do protokołu. 
 

Ad pkt. 11  
Interpelacje i zapytania radnych.  
 

Ryszard Perkowski  
1. Zapytał, dlaczego w Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej dzieci  

z wadą wymowy, szczególnie powyŜej 5 roku Ŝycia, muszą tak długo 
oczekiwać na przyjęcie przez specjalistów?  

2. Poruszył problem wysokich cen paliw w Suwałkach – w porównaniu  
z cenami w innych miastach na terenie kraju, jest raŜąca dysproporcja.  

3. ZłoŜył pisemną interpelację na ręce Zastępcy Prezydenta Miasta pana 
Czesława Renkiewicza – kopia stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Stanisław Kulikowski w imieniu osób korzystających z komunikacji miejskiej 
przy ulicy Buczka zwrócił się z prośbą, o zwiększenie częstotliwości 
kursowania autobusów na tej trasie. Poprosił o odpowiedz na piśmie.  
 

Mieczysław Urbanowicz  
1. Zapytał, czy znane są plany zagospodarowania nieruchomości połoŜonych 

przy ulicy Kościuszki nr 4 i 6, które od kilku lat są pustostanem?  
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2. Czy przy okazji planowanej budowy ronda na ulicy Buczka istnieje 
moŜliwość remontu deptaka przy Przedszkolu nr 1 oraz wjazdu na teren 
obiektu?  

3. Zwrócił uwagę na wiele zaniedbanych nieruchomości na terenie miasta 
naleŜących do osób fizycznych – zapytał, czy miasto moŜe wpłynąć  
na właścicieli, aby skłonić ich do właściwego zagospodarowania posesji?  
 

Anna Ruszewska zapytała, jak zostały zaplanowane obchody Roku 
Chopinowskiego w Suwałkach?  
 

Sławomir Szeszko zapytał, czy istnieje moŜliwość, aby jednostki organizacyjne 
miasta, ogłosiły wspólny przetarg na jednego dostawcę energii elektrycznej,  
co mogłoby przynieść oszczędności finansowe dla miasta i jego mieszkańców. 
Argumentował, iŜ od kilku lat został zniesiony monopol na dostawy energii 
elektrycznej, a w skali kraju jest kilka podmiotów handlujących energią.  
 

Andrzej Matusiewicz zapytał, czy istnieje szansa zorganizowania w mieście  
na osiedlach bloków mieszkalnych specjalnych wybiegów dla psów?  
 

Ryszard Ołów nawiązując do uchwały intencyjnej podjętej w ubiegłym roku 
wyraŜającej chęć przejęcia przez samorząd suwalski udziałów spółki PKS  
w Suwałkach, zapytał czy znany jest aktualnie stan firmy? Nadmienił,  
iŜ pojawiają się liczne sprzeczne informacje na ten temat.  
 

Grzegorz Gorlo nawiązując do tematu poruszonego przez pana Sławomira 
Szeszko zwrócił uwagę, na jedną ze składowych rachunków za energię 
elektryczną tzw. opłatę przesyłową, która jest bardzo wysoka. Skierował  
do władz miejskich prośbę o rozwiązanie tego problemu.  
 

Tadeusz Zamaro poruszył temat licznych aktów wandalizmu na cmentarzu 
komunalnym, a przede wszystkim wskazał na fakt nagminnego rozkradania 
elementów ogrodzenia cmentarza.  
 

Mieczysław Jurewicz   
1. Nawiązując do kontrowersyjnego zagadnienia wysokich cen paliw  

w Suwałkach zapytał, czy władze miejskie nie rozwaŜają budowy miejskiej 
stacji paliw?   

2. Zapytał, kiedy rozpocznie się planowana budowa parkingu przy III Liceum 
Ogólnokształcącym?  

 
Ad pkt. 12  
Przyjęcie Sprawozdania z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii w Suwałkach  
na 2009 rok – załącznik nr 20 do protokołu.  

Mieczysław Jurewicz poinformował, iŜ Sprawozdanie… radni otrzymali  
w materiałach sesyjnych. Ponadto przekazał do wiadomości,  
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iŜ Ŝe Sprawozdaniem… zapoznały się: Komisja Spraw Społecznych  
i Bezpieczeństwa na posiedzeniu w dniu 22 marca 2010 roku oraz Komisja 
Finansowo – BudŜetowa na posiedzeniu w dniu 25 marca 2010 roku. 
Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do przedłoŜonego materiału.  

W związku z powyŜszym Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii  
w Suwałkach na 2009 rok zostało przyjęte.  
 

 
Ad pkt. 13  
Przyjęcie Sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Suwałkach za rok 2009 oraz przedstawienie potrzeb  
w zakresie pomocy społecznej na rok 2010 – załącznik nr 21 do protokołu.  

Mieczysław Jurewicz oznajmił, iŜ Sprawozdanie… radni otrzymali  
w materiałach sesyjnych. Poza tym było ono przedmiotem posiedzenia Komisji 
Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa w dniu 22 marca 2010 roku. Radni  
nie wnieśli uwag do przedłoŜonego materiału.  

W związku z powyŜszym Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Suwałkach za rok 2009 oraz przedstawienie potrzeb  
w zakresie pomocy społecznej na rok 2010 zostało przyjęte.  

Mieczysław Jurewicz ogłosił przerwę w obradach.  

Po przerwie prowadzenie obrad przejął Włodzimierz Marczewski.  
 
Ad pkt. 14  
Przyjęcie stanowiska Rady Miejskiej w Suwałkach w sprawie finansowania 
zakładów opieki zdrowotnej w Suwałkach.  
 

Włodzimierz Marczewski poinformował, Ŝe z treścią Stanowiska… zapoznała 
się w dniu 22 marca br. Komisja Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa. 
Ostateczna wersja Stanowiska została uzgodniona przez przedstawicieli Klubów 
Radnych w składzie: Zdzisław Koncewicz, Stanisław Kulikowski, Andrzej 
Turowski i Tadeusz Zamaro w dniu 25 marca br. i dostarczona radnym przed 
obradami.  

 

Zdzisław Koncewicz zgłosił wniosek, aby z przedstawionego w projekcie 
wykazu osób, do których proponuje się skierować stanowisko wykreślić: pana 
Donalda Tuska, Premiera Rzeczypospolitej Polskiej pana Bogdana 
Borusewicza, Marszałka Senatu Rzeczypospolitej Polskiej i pana Bronisława 
Komorowskiego, Marszałka Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej  
 

Radni nie wnieśli innych uwag, wobec powyŜszego przystąpiono  
do głosowania nad wnioskiem Zdzisława Koncewicza  
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− za przyjęciem wniosku głosowało  – 22 radnych,    
− przeciw       –   0,  
− wstrzymał się      –   0.  
 

Wniesiony wniosek został przyjęty jednogłośnie.   
Radni nie wnieśli wi ęcej uwag.  

Głosowanie nad przyjęciem Stanowiska… z uwzględnieniem wniosku 
Zdzisława Koncewicza:  

− za przyjęciem stanowiska głosowało  – 22 radnych,    
− przeciw       –   0,  
− wstrzymał się      –   0.  
 
Włodzimierz Marczewski stwierdził Ŝe, Stanowisko Rady Miejskiej  
w Suwałkach w sprawie finansowania zakładów opieki zdrowotnej  
w Suwałkach zostało przyjęte jednogłośnie – załącznik nr 22 do protokołu.  
 
Poinformował jednocześnie, iŜ przyjęte Stanowisko… skierowane zostanie do:  
1. Pani Ewy Kopacz, Ministra Zdrowia  
2. Pana Jakuba Szulca, Sekretarza Stanu w Ministerstwie Zdrowia   
3. Pana Jacka Paszkiewicza, Prezesa Narodowego Funduszu Zdrowia   
4. Parlamentarzystów Województwa Podlaskiego  
5. Pana Macieja śywno, Wojewody Podlaskiego  
6. Pana Jarosława Dworzańskiego, Marszałka Województwa Podlaskiego  
7. Pana Mieczysława Bagińskiego, Przewodniczącego Sejmiku Województwa 

Podlaskiego  
8. Pana Jacka Roledera, Dyrektora Delegatury Podlaskiego Oddziału 

Narodowego Funduszu Zdrowia  
9. Mediów  
 
Ad pkt. 15  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki 
realizowanych w roku 2010 ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych.  

Czesław Renkiewicz odczytał wniosek o podjęcie uchwały  
– załącznik nr 23 do protokołu.  
 

Ewa Sidorek przedstawiła opinię Komisji Finansowo – BudŜetowej  
– załącznik nr 24 do protokołu.  

Tadeusz Szymańczyk przedstawił opinię Komisji Spraw Społecznych  
i Bezpieczeństwa  
– załącznik nr 25 do protokołu. 
 

Radni nie zgłosili uwag do przedłoŜonego projektu.   
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Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za przyjęciem uchwały głosowało   – 21 radnych,  
− przeciw         –   0,  
− wstrzymało się      –   0.   
 

Jednogłośnie została podjęta 
UCHWAŁA nr XLVI/428/2010 
Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 marca 2010 r. 
w sprawie określenia zadań Miasta Suwałki realizowanych w roku 2010  
ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  
– załącznik nr 26 do protokołu. 
 
Ad pkt. 16  
Rozpatrzenie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie planowania  
w budŜecie Gminy Miasto Suwałki środków finansowych na pomoc 
zdrowotną dla nauczycieli, a takŜe przyjęcia Regulaminu określającego 
rodzaje świadczeń oraz warunki i sposób ich przyznawania w ramach pomocy 
zdrowotnej nauczycielom przedszkoli, szkół i placówek oświatowych oraz 
placówki opiekuńczo – wychowawczej i ośrodka adopcyjno – opiekuńczego 
prowadzonych przez Gminę Miasto Suwałki.  

Czesław Renkiewicz odczytał wniosek o podjęcie uchwały  
– załącznik nr 27 do protokołu.  
 

 

Mieczysława Gajewska przedstawiła opinię Komisji Oświaty i Wychowania  
– załącznik nr 28 do protokołu.  
 

Ewa Sidorek przedstawiła opinię Komisji Finansowo – BudŜetowej  
– załącznik nr 29 do protokołu.  
 

Radni nie zgłosili uwag do przedłoŜonego projektu.   
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za przyjęciem uchwały głosowało   – 21 radnych,  
− przeciw         –   0,  
− wstrzymało się      –   0.  
 

Jednogłośnie została podjęta 
UCHWAŁA nr XLVI/429/2010 
Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 marca 2010 r. 
w sprawie planowania w budŜecie Gminy Miasto Suwałki środków 
finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli, a takŜe przyjęcia 
Regulaminu określającego rodzaje świadczeń oraz warunki i sposób ich 
przyznawania w ramach pomocy zdrowotnej nauczycielom przedszkoli, szkół 
i placówek oświatowych oraz placówki opiekuńczo – wychowawczej i ośrodka 



  12

adopcyjno – opiekuńczego prowadzonych przez Gminę Miasto Suwałki  
– załącznik nr 30 do protokołu.  
 

Ad pkt. 17  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty  
przy sprzedaŜy lokali mieszkalnych z zasobów mienia gminnego Miasta 
Suwałk.  
 

Czesław Renkiewicz odczytał wniosek o podjęcie uchwały  
– załącznik nr 31 do protokołu.  
 

Ewa Sidorek przedstawiła opinię Komisji Finansowo – BudŜetowej  
– załącznik nr 32 do protokołu.  

Ryszard Ołów przedstawił opinię Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego 
– załącznik nr 33 do protokołu. 
 

Radni nie zgłosili uwag do przedłoŜonego projektu.   
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały:  
− za przyjęciem uchwały głosowało   – 21 radnych,  
− przeciw         –   0,  
− wstrzymał się      –   1 radny.  
 

Większością głosów została podjęta 
UCHWAŁA nr XLVI/430/2010 
Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 marca 2010 r. 
w sprawie udzielenia bonifikaty przy sprzedaŜy lokali mieszkalnych  
z zasobów mienia gminnego Miasta Suwałk  
– załącznik nr 34 do protokołu.  
 

 
Ad pkt. 18  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji 
Statutowej. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, iŜ komisja podejmie prace w związku  
z nadaniem Miastu Suwałki sztandaru. Zgodnie z § 48, ust. 8 Statutu Miasta 
Suwałk komisje Rady Miejskiej liczą od 5 do 8 członków. Zaproponował,  
aby wzorem lat poprzednich komisja liczyła 5 osób.  
 

Radni nie zgłosili innych propozycji, w związku z powyŜszym Przewodniczący 
Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem 5 osobowego składu komisji:  
− za przyjęciem głosowało                                   – 22 radnych,  
− przeciw        –   0,  
− wstrzymało się     –   0.  
 

Rada jednogłośnie przyjęła, 5 osobowy skład doraźnej Komisji Statutowej.  
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Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów do składu Komisji:  
Radni zgłosili następujące osoby:  
 

Tadeusz Zamaro zgłosił kandydaturę Mieczysława Jurewicza.  
 

Andrzej Turowski zgłosił kandydaturę Stanisława Sieczkowskiego 
 

Mieczysława Gajewska zgłosiła kandydatury panów Ryszarda Perkowskiego  
i Stanisława Kulikowskiego .  
 

Andrzej Matusiewicz zgłosił kandydaturę Tadeusza Szymańczyka.  
 

Wyłonieni kandydaci wyrazili zgodę na udział w pracach komisji.  

Przewodniczący Rady poinformował, iŜ stosownie do przepisu § 48 ust. 9 Statutu 
Miasta Suwałk „Przewodniczących komisji, wskazanych przez jej członków, 
powołuje i odwołuje Rada z grona członków danej komisji, w głosowaniu 
przeprowadzonym bezpośrednio po powołaniu komisji”. 

Poprosił, aby członkowie komisji wyłonili spośród siebie kandydata  
na przewodniczącego, którego powoła Rada w drodze głosowania. Kandydaci  
w trakcie krótkiej przerwy w obradach, wskazali na przewodniczącego doraźnej 
Komisji Statutowej radnego Mieczysława Jurewicza.  
 

Włodzimierz Marczewski poddał pod głosowanie kandydaturę radnego 
Mieczysława Jurewicza na przewodniczącego Komisji  
− za przyjęciem kandydata głosowało    22 radnych,  
− przeciw          0,  
− wstrzymał się         0.  
 

Wobec powyŜszego Włodzimierz Marczewski stwierdził, Ŝe Rada Miejska 
powołała jednogłośnie na przewodniczącego doraźnej Komisji Statutowej 
radnego Mieczysława Jurewicza.  
 

Andrzej Matusiewicz zwrócił uwagę na fakt, iŜ głównym elementem 
graficznym projektu sztandaru jest wizerunek herbu Miasta Suwałk.  
Jest to problem, poniewaŜ współcześnie funkcjonujący herb nie spełnia 
kryteriów heraldycznych. Miasto dwukrotnie występując do Polskiego 
Towarzystwa Heraldycznego otrzymało negatywne opinie w sprawie obecnie 
funkcjonującego herbu. Podkreślił, Ŝe nie znane mu są procedury opiniowania 
sztandaru w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji, ale ma obawy, 
Ŝe jeśli zostanie on w obecnych kształcie zaopiniowany pozytywnie nastąpi 
konflikt polegający na tym, Ŝe na sztandarze zostanie umieszczony herb, który 
jest sprzeczny z kryteriami heraldyki. W jego opinii naleŜy w pierwszej 
kolejności uzyskać pozytywną opinię w sprawie herbu, a następnie ubiegać się  
o akceptację sztandaru.  
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Włodzimierz Marczewski przyznał rację przedmówcy oraz stwierdził,  
Ŝe powoływana doraźna Komisja Statutowa dołoŜy wszelkiej staranności,  
aby te kwestie wyjaśnić.  
 

Radni nie zgłosili innych uwag.  
 

W głosowaniu nad projektem uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji 
Statutowej:  
− za przyjęciem uchwały głosowało   – 22 radnych,  
− przeciw        –  0,  
− wstrzymało się     –  0.      
 
Jednogłośnie została podjęta  

UCHWAŁA nr XLVI/431/2010 
Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 marca 2010 r. 
w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej.  
– załącznik nr 35 do protokołu.  
  
Ad pkt. 20 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta  
na 2010 r.  

Czesław Renkiewicz odczytał wniosek o podjęcie uchwały z autopoprawkami  
– załącznik nr 36 do protokołu.  
 

Ewa Sidorek przedstawiła opinię Komisji Finansowo – BudŜetowej  
– załącznik nr 37 do protokołu.  
 

Radni nie zgłosili uwag do przedłoŜonego projektu.   
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały wraz z autopoprawkami:  
− za przyjęciem uchwały głosowało   – 19 radnych,  
− przeciw         –   0,  
− wstrzymało się      –   4 radnych.  
 

Większością głosów została podjęta 
UCHWAŁA nr XLVI/432/2010 
Rady Miejskiej w Suwałkach 

z dnia 31 marca 2010 r. 
w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2010 r.  
– załącznik nr 38 do protokołu. 
 

Ad pkt.20  
Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
 

Marek Buczyński udzielił odpowiedzi:  
 

Annie Ruszewskiej – w sprawie obchodów Roku Chopinowskiego 
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poinformował, iŜ odbyło się juŜ kilka koncertów z tej okazji, między innymi  
w wykonaniu Orkiestry Camerata dell’Arte w dniu 26 lutego. Na dzień 11 lipca  
br. zaplanowano koncert wybitnego skrzypka pochodzącego z Suwałk, pana 
Adama Roszkowskiego. RóŜne działania z okazji obchodów Roku 
Chopinowskiego prowadzą teŜ organizacje pozarządowe tj. między innymi 
Stowarzyszenie Edukacji Muzycznej oraz Państwowa Szkoła Muzyczna, 
miejskie placówki kulturalne i oświatowe. Zaakcentował, iŜ Miasto Suwałki 
skoncentrowane jest przede wszystkim w br. na obchodach roku Marii 
Konopnickiej.  
 
Ryszardowi Perkowskiemu – w sprawie długiego oczekiwania na przyjęcie  
w Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej wyjaśnił, iŜ czas oczekiwania  
na badania diagnostyczne w ciągu roku wynosi około 2 – 3 tygodni, a na poradę 
logopedyczną ok. 2 miesięcy. Poinformował, iŜ logopedzi przyjmują równieŜ  
w szkołach i sytuacja powinna ulec polepszeniu począwszy od nowego roku 
szkolnego. Zgodnie z zaleceniami ministerstwa logopedzi powinni przede 
wszystkim pracować z dziećmi w szkołach, a nie tylko siedzibach poradni.  
 

Czesław Renkiewicz –  
 

Ryszardowi Perkowskiemu –  
W sprawie cen paliw przyznał rację, Ŝe ceny etyliny w Suwałkach są wyŜsze niŜ 
w innych miejscowościach w kraju. Poinformował, iŜ samorząd suwalski 
interweniował juŜ w tej sprawie w grudniu 2009 roku. Miejski Rzecznik 
Konsumentów zwrócił się do Urzędu Ochrony Konsumentów i Konkurencji  
z prośbą o wszczęcie postępowania wyjaśniającego, czy nie doszło w naszym 
mieście do zmowy cenowej właścicieli stacji paliwowych. W odpowiedzi 
orzeczono, Ŝe zmowa cenowa jest nie do udowodnienia. Władze miejskie  
w trosce o mieszkańców podjęły działania administracyjne zmierzające  
do znormalizowania cen paliw w mieście, poprzez rozszerzenie działalności 
Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej, które od ponad roku zajmuje się 
sprzedaŜą oleju napędowego. Najprawdopodobniej, zgodnie z zapewnieniem 
prezesa spółki, pod koniec czerwca br. przedsiębiorstwo będzie dysponowało 
stacją, gdzie będzie równieŜ prowadzona sprzedaŜ etyliny 95. Zostanie w tym 
celu zainstalowany dodatkowy dystrybutor. Działania te wskazują na to, Ŝe cena 
tego paliwa na stacji PGK zostanie skalkulowana konkurencyjnie w stosunku  
do innych obowiązujących w mieście.  
 

W kwestii pisemnej interpelacji zobowiązał się do udzielenia odpowiedzi  
radnemu na piśmie.  
 

Stanisławowi Kulikowskiemu – w sprawie funkcjonowania komunikacji 
miejskiej w Suwałkach wyjaśnił, iŜ od 1 lipca 2009 r. została ona 
zorganizowana inaczej niŜ w latach poprzednich. Miasto jest organizatorem 
komunikacji miejskiej, a wykonawcą i przewoźnikiem na mocy zarządzenia 
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wykonawczego i zawartej umowy z Miastem na realizację usług komunikacji 
miejskiej wraz z liniami oraz rozkładem godzinowym jazdy jest spółka 
komunalna PGK. Dodał, iŜ wszystkie zmiany czynione przez spółkę wymagają 
akceptacji Prezydenta Miasta Suwałk. Ze względu na to, Ŝe wpływały  
od mieszkańców liczne uwagi na temat rozkładów jazdy – liniowych  
i godzinowych – władze miejskie, jako organizator, zaangaŜowały firmę 
zewnętrzną specjalizującą się w badaniach funkcjonowania komunikacji 
miejskich. Efektem takiej analizy będą: zoptymalizowanie podziału linii, 
rozkładu godzin oraz oszczędności z budŜetu miejskiego. Poinformował 
równieŜ, iŜ w roku bieŜącym rozpoczął się II etap modernizacji systemu 
transportu publicznego miasta oraz gminy Suwałki, który przewiduje między 
innymi zakup kolejnych autobusów, wiat przystankowych oraz modernizację 
zatok. Planuje się wdroŜenie systemu zarządzania komunikacją miejską 
polegającego między innymi na instalacji 6 elektronicznych tablic 
informacyjnych na przystankach autobusowych. Zostanie równieŜ 
zmodernizowany budynek naprawy pojazdów oraz bedą zakupione dwa 
dodatkowe auta: do pomocy technicznej i do wsparcia logistycznego.  
 

Mieczysławowi Urbanowiczowi  
W sprawie zaniedbanych obiektów przy ulicy Kościuszki 4 i 6 

poinformował o stanie tych nieruchomości.  
Kamienica nr 4 jest aktualnie własnością firmy SUWAR. Właścicielowi 

obiektu zostało wydane pozwolenie na generalny remont budynku. Dodał,  
Ŝe nabywca posesji zwrócił się z wnioskiem w ramach Działania 3.2  
do Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego  
o dofinansowanie unijne generalnego remontu obiektu z przeznaczeniem  
na hotel. Miejski konserwator zabytków czuwa nad tym procesem. W wypadku 
braku wsparcia ze środków unijnych dokona wszelkich starań, aby zobowiązać 
właściciela kamienicy do właściwego jej zagospodarowania.  

Kamienica przy ulicy Kościuszki 6 w 2006 roku została przekazana  
w postaci darowizny na rzecz parafii pw. Św. Aleksandra na cele publiczne – 
dom opieki społecznej. Wiadome jest, Ŝe została juŜ przygotowana koncepcja 
techniczna zorganizowania takiej placówki. Konserwator zabytków równieŜ nad 
tym czuwa. W obliczu nagłej choroby proboszcza parafii ks. Ryszarda 
Gwiazdowskiego nastąpiło opóźnienie realizacji inwestycji. NiezaleŜnie od tego 
władze miejskie dołoŜą wszelkich starań, aby zabezpieczyć ten obiekt przed 
zniszczeniem.  

 W sprawie wykonania remontu chodnika i wjazdu do Przedszkola nr 1 przy 
ulicy Buczka wyjaśnił, iŜ w br. roku został ogłoszony przetarg na wykonanie 
przebicia łączącego ulicę Buczka z ulicą Sportową. W ramach tego zadania 
planuje się wykonanie ronda na ulicy Buczka na wysokości ulicy 
Trzydziestolecia PRL oraz remont odcinka ulicy Buczka na długości: od ronda 
do ulicy Wojska Polskiego. Na wykonanie tej inwestycji została złoŜona jedna 
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oferta, która przekroczyła kwotę zarezerwowaną w budŜecie miasta na ten cel. 
Wobec powyŜszego doszło do uniewaŜnienia przetargu i ogłoszono kolejny. 
Jeśli zgłosi się wykonawca, który wykona to zadanie za kwotę  
nie przekraczającą 3 mln zł władze samorządowe zadbają o to, aby wykonać 
równieŜ remont wskazanego odcinka chodnika. Uwarunkowania te są 
podyktowane faktem, iŜ Ministerstwo Infrastruktury nie uznało wniosku Miasta 
Suwałk o wsparcie finansowe na ten cel. Z tego powodu realizacja całej 
inwestycji najprawdopodobniej rozłoŜy się etapowo na okres ok. dwóch lat.  

W sprawie zaniedbanych nieruchomości osób fizycznych poinformował,  
iŜ rokrocznie przeprowadzane są działania zespołu, w którego skład wchodzą 
między innymi pracownicy StraŜy Miejskiej, Konserwatora Zabytków, 
Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej Urzędu Miejskiego  
w Suwałkach. Zespół wydaje zalecenia i przymusza właścicieli do właściwego 
zabezpieczenia i utrzymania swoich posesji.  
 
Sławomirowi Szeszko – w sprawie wysokich cen energii elektrycznej i jej 
zakupu oraz propozycji ogłoszenia przetargu w celu wyłonienia 
konkurencyjnego dostawcy energii poinformował, iŜ władze miejskie od około 
pół roku przygotowują się do rozwiązania tego problemu. Zostali zaangaŜowani 
zewnętrzni specjaliści z tej dziedziny, aby przeanalizowali koszty ponoszone  
na ten cel z budŜetu miejskiego i pomogli wybrać najkorzystniejsze rozwiązanie 
oszczędnościowe. Być moŜe zostanie to zrealizowane trybem przetargowym 
zasugerowanym przez radnego. Z wstępnego szacunku wynika, iŜ Miasto będzie 
mogło zaoszczędzić rocznie ok. 80 tys. zł. Dodał, iŜ z informacji prasowych 
wynika, Ŝe wśród indywidualnych odbiorców energii elektrycznej niespełna 
1000 osób zdecydowało się na zmianę dostawcy. Przyczyną są między innymi 
zawiłe procedury zmiany dostawcy. Najprawdopodobniej juŜ w czerwcu br. 
Miasto będzie przygotowane na ogłoszenie przetargu na dostawę energii 
elektrycznej do wszystkich jednostek miejskich łącznie z oświetleniem 
ulicznym.  
 
Andrzejowi Matusiewiczowi – w kwestii wytyczenia wybiegów dla psów 
przyznał rację, iŜ w Suwałkach funkcjonuje juŜ taki wybieg przy ulicy Paca. 
Stwierdził, Ŝe na tym przykładzie warto zorganizować spotkanie z zarządcami 
nieruchomości w celu podjęcia działań zmierzających do skutecznego 
rozwiązania tego problemu w mieście.  
 
Ryszardowi Ołowiowi – w nawiązaniu do uchwały intencyjnej Rady Miejskiej 
deklarującej chęć przejęcia przez Miasto udziałów spółki PKS wyjaśnił,  
iŜ władze miejskie są nadal tym zainteresowane. Poinformował, iŜ w celu 
porozumienia się w tej kwestii odbyło się spotkanie ze starostami powiatów,  
na których terenie funkcjonuje PKS. Spotkało się to ze sprzeciwem róŜnych 
samorządów, iŜ Suwałki chcą przywłaszczyć sobie spółkę. W związku  
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z powyŜszym zostało wystosowane pismo do Marszałka Województwa 
Podlaskiego, w którym zaakcentowano, Ŝe Miasto Suwałki deklaruje przejęcie 
udziałów spółki, a później ewentualnie przekazanie ich części na rzecz innych 
samorządów, gdzie funkcjonują poszczególne zakłady PKS. Trudno na dzień 
dzisiejszy określić zamiary zarządu województwa. Jeśli znane będą bliŜsze 
informacje – radni zostaną o tym powiadomieni.  
 
Grzegorzowi Gorlo w sprawie wysokich opłat przesyłowych za energię 
elektryczną nawiązał do swojej odpowiedzi na zapytanie pana Sławomira 
Szeszko i poinformował, iŜ przy okazji planowanej organizacji przetargu  
na dostawcę energii elektrycznej kwestia ta uległaby równieŜ rozwiązaniu.  
 
Tadeuszowi Zamaro w sprawie wandalizmu na cmentarzu komunalnym 
poinformował, iŜ administrator cmentarza – spółka miejska PGK na bieŜąco 
uzupełnia skradzione elementy ogrodzenia. Cmentarz jest ubezpieczony i z tego 
tytułu firma ubezpieczeniowa częściowo partycypuje w kosztach napraw. Poza 
tym o wszelkich aktach wandalizmu w tym miejscu jest równieŜ na bieŜąco 
informowana policja.  
 
Mieczysławowi Jurewiczowi  
 W sprawie budowy miejskiej stacji paliw poinformował, iŜ w odpowiedzi 
na interpelację Ryszarda Perkowskiego temat ten juŜ wyjaśnił.  
 Na zapytanie, kiedy rozpocznie się budowa parkingu przy III LO 
poinformował, iŜ nadal trwają prace nad zmianą planu zagospodarowania 
przestrzennego tego terenu, jest to skomplikowana procedura. MoŜliwe,  
Ŝe projekt przedmiotowego planu zostanie przedłoŜony radnym  
do zatwierdzenia juŜ w czerwcu. Zapewnił, iŜ władze miejskie dołoŜą wszelkich 
starań, Ŝeby przystosować tymczasowo teren planowany pod budowę parkingu,  
aby mieszkańcy mogli tam bezpiecznie parkować auta.  
 
 

Ad pkt. 21  
Wnioski i oświadczenia radnych.  
 
 Przewodniczący Rady poinformował radnych, iŜ na ręce Prezydenta Miasta 
Suwałk pana Józefa Gajewskiego wpłynęły podziękowania od pani Jadwigi 
Piłsudskiej Jaraczewskiej za przyznanie jej tytułu Honorowego Obywatela Miasta 
Suwałk oraz wiele serdecznych Ŝyczeń i dalszego rozwoju Miasta Suwałki.  
 Przekazał równieŜ do wiadomości, iŜ w okresie międzysesyjnym Wojewoda 
Podlaski rozstrzygnięciem nadzorczym, stwierdził niewaŜność załącznika  
do uchwały nr XLV/419/2010 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia  
24 lutego 2010 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
miasta Suwałki.  
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Przypomniał teŜ radnym o obowiązku złoŜenia w terminie do 30 kwietnia 
br., oświadczeń majątkowych wg stanu na dzień 31 grudnia 2009 roku.  

Poinformował, iŜ wpłynęły liczne Ŝyczenia świąteczne, między innymi  
od Jego Ekscelencji Księdza Biskupa Jerzego Mazura, Posła na Sejm 
Rzeczypospolitej Polskiej pana Lecha Antoniego Kołakowskiego oraz  
od przedstawicieli instytucji miejskich.  
 
Tadeusz Szymańczyk zwrócił się z prośbą, aby w przedkładanych radnym 
materiałach, nazwy obcojęzyczne były opatrzone tłumaczeniem fonetycznym.  
 
Marek Buczyński zaprosił do uczestnictwa w obchodach Dnia Pamięci Ofiar 
Zbrodni Katyńskiej 13 kwietnia 2010 roku.   
 
Ad pkt. 21  
Zamknięcie obrad.  
 

Włodzimierz Marczewski poinformował, Ŝe następna sesja odbędzie się  
28 kwietnia 2010 roku o godz. 1000 i poświęcona będzie rozpatrywaniu tematów 
zgłoszonych do Planu pracy Rady Miejskiej w Suwałkach na 2010 rok  
i rozpatrzeniu projektów uchwał wynikających z bieŜącej pracy Prezydenta Miasta.  
 

Przewodniczący zamknął obrady XLVI sesji Rady Miejskiej w Suwałkach. 
 

Na tym protokół zakończono.  
 
 
             Wiceprzewodniczący      Przewodniczący  
       Rady Miejskiej w Suwałkach    Rady Miejskiej w Suwałkach 
 

 Mieczysław Jurewicz                    Włodzimierz  Marczewski  

                

 
Protokołowała: 
 
Ewa Kasjanowicz  
Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach   


